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Štev.: 9000-0007/2019 

Datum: 6. 6. 2019 

Z A P I S N I K 

6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI, 

ki je bila v četrtek, 6. 6. 2019, ob 18. uri v sejni sobi Občine Žiri 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago Kramperšek, 

Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak, Mateja Velkavrh, 

Sašo Pečelin, Andrej Poljanšek, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik. 

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:  / 

OSTALI PRISOTNI:  Stanislav Bele, mag. – SUMIRED, mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor 

občinske uprave, Olga Vončina – višja svetovalka za proračun, Helena Novak – zapisnikarica, Jana Jenko – 

Radio Sora, Darjan Kacin, Jaka Podobnik, Rok Klemenčič. 

OSTALI ODSOTNI: mag. Bojan Miklavčič, načelnik UE Škofja Loka se je opravičil, Joži Kacin, Milena Miklavčič, 

Delo, Aljana Jocif.  

Na seji je bilo prisotnih vseh 15 članov občinskega sveta. Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi 

prisotnih je priloga zapisniku. Seje je bila zvočno snemana. 

6. redno sejo občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan) in pozdravil 

prisotne.  

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda 

Župan je predlagal v sprejem naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov 
3. Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2018 
4. Sprememba statuta Občine Žiri 
5. Dopolnitev kadrovskega načrta za leto 2019 
6. Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 2019 
7. Prva obravnava Odloka o NUSZ Občine Žiri 
8. Prva obravnava Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Žiri 
9. Obravnava mnenja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter predlogov za občinska 

priznanja za leto 2019 
10. Razno 
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Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb in soglasno je bil sprejet 

SKLEP ŠT. 45/2019 

Občinski svet potrjuje predlagani dnevni red. 

Ad 2. Potrditev zapisnika 5. redne seje, realizacija sklepov 

Župan je povedal, da sta se Komisija za spremljanje gradnje večnamenske športne dvorane in Komisija za 
gradnjo doma starejših sestali na prvem sestanku. Ureditev jaškov proti Dobračevi se izvaja.  

Pripomb na zapisnik ni bilo in soglasno je bil sprejet 

SKLEP ŠT. 46/2019 

Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 5. redne seje. 

Ad 3.) Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto       
2018 

Vodja skupne uprave Medobčinskega inšpektorata in redarstva (SUMIRED) Stanislav Bele, mag. je podal 
poročilo organa za leto 2018. 

Župan je povedal, da je občina Žiri zadovoljna s sodelovanjem, problemi se hitro rešujejo. 

Matej  Gregurovič je vprašal, ali je inšpektorat v letu 2018 prejel kakšno pritožbo na delo redarjev in vprašal, 
na kakšen način preverjajo kompetence redarjev. 

Vodja SUMIRED-a je povedal, da pri strokovnem delu pomanjkljivosti ni bilo. Pritožbe, ki so utemeljene, 
proučujejo, ali imajo neko osnovo. Pritožujejo se tisti, ki so bili deležni sankcij. Pritožbe glede strokovnosti 
niso utemeljene.  

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo, je povedal, da so člani na seji odbora imeli vprašanja 
glede pooblastil redarjev v primeru kršenja javnega reda. Odbor je ugotovil, da je inšpektorat osredotočen na 
sam promet, manj na ostale pristojnosti. Bilo je vprašanja glede pristojnosti redarjev na šolskih parkiriščih. 
Podana je bila pobuda, se bi se v zimskem času kontroliralo, kaj se kuri.  

Vodja SUMIRED-a, Stanislav Bele je povedal, da ima redar enaka pooblastila, kot policija. Glede nedavne 
intervencije v Žireh, postopek vodi Policija Škofja Loka. Glede parkirišča pred Osnovno šolo se bo sestal z 
ravnateljem. Predlagal je, da se problemi izpostavijo na sejah Sveta za preventivo in varnost v cestnem 
prometu, ker ima tudi inšpektorat svojega predstavnika. Glede kurilnih naprav ima pristojnost okoljska 
inšpekcija. SUMIRED ima pristojnost v primeru, da se kuri zunaj npr. kurjenje komunalnih odpadkov.  

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da je bilo na seji odbora rečeno, da bodo 
inšpektoratu dodeljene še dodatne naloge. 

Vodja SUMIRED-a je povedal, da je za dodatne naloge treba izobraziti kader, načrtujejo pravno službo za delo 
z informacijami javnega značaja in varstvo osebnih podatkov. 

Božidar Cankar je povedal, da med občani vlada mnenje, da inšpektorat dela po načelu najmanjšega odpora, 
to pomeni, da je radar enkrat na teden na dveh lokacijah. Za vsako drugo stvar je treba podati prijavo. 
Občani sami se neradi izpostavijo. Potrebno bi bilo, da bi redarji delali tudi v smeri preventive, spremljali 
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gradnje objektov, ureditev cest, pregledali ekološke otoke, kontrolirali kurjenje in nepravilno  parkiranje 
kamionov v industrijski coni.  

Stanislav Bele je povedal, da redarji izvajajo redne tedenske nadzore. Občine imajo preglednike, ki so 
zadolženi za nadzor cest. Redarji ne morejo prekiniti gradnje, če je objekt že narejen. Postavljen bo premični 
radar. Izredno malo je lokacij, kjer je možno radar postaviti.  

Peter Podobnik je opozoril, da radar stoji na avtobusni postaji v Srednji vasi, tako, da del avtobusa stoji na 
cesti. 

Stanislav Bele je povedal, da radar lahko stoji na avtobusni postaji in bo zadevo preveril. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 47/2019 

Sprejme se letno poročilo organa SU MIRED in ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2018. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

Ad 4.) Sprememba statuta Občine Žiri 

Matija Podobnik je obrazložil, da je Občina Žiri sklenila pogodbo o objavljanju uradnih objav v Uradnem 
glasilu slovenskih občin. Ker Statut občine Žiri določa mesto objave aktov, ki jih je potrebno objaviti, je 
potrebno 112. člen uskladiti z novim stanjem. 

Vesna Kranjec je opozorila, da je v primeru, če se spreminja statut občine ali poslovnik občinskega sveta, 
potrebno  predloge sprememb dati najprej v obravnavno Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

Župan se je opravičil in predlagal, da se kljub vsemu postopek obravnave spremembe statuta izpelje po 
skrajšanem postopku in prisotne vprašal, ali se strinjajo. 

Predlog, da se sprememba statuta izpelje po skrajšanem postopku, je bil soglasno potrjen. 

Župan je dal na glasovanje  

SKLEP ŠT. 48/2019 

Občinski svet Občine Žiri sprejme spremembo Statuta Občine Žiri v predlaganem besedilu. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

Ad 5.) Dopolnitev kadrovskega načrta za leto 2019 

Župan je povedal, da je v investicijskem programu  za novo športno dvorano predlagano, da bo potrebna 
zaposlitev dodatnih ljudi. Enega za vodenje upravljanja dvorane, hišnika in dveh čistilk. Na sestanku z izvajalci 
je bilo rečeno, da se bo gradnja dvorane končala na začetku prihodnjega leta. Med tem delajo na drugih 
projektih in zmanjkuje kadra. V projektu TAAFE (Prijazno staranje) je možno, da  se pridobijo sredstva za 
pokritje stroškov plače za 27 mesecev. Zato to utemeljujejo s  tem, da zaposlijo novega sodelavca. Hkrati bi s 
to zaposlitvijo razbremenili trenutno zaposlene, ki bi pokrili upravljanje dvorane in dela na ostalih zapeljanih 
projektih: ureditev centra Žirov, medgeneracijski center, kolesarske steze, šolski vrtički. Nova zaposlitev je 
nujno potrebna. 
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Mitja Kozamernik predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da odbor načeloma podpira zaposlovanje 
za delo na teh pomembnih projektih. Odbor je imel pomisleke glede zaposlitve za nedoločen čas, ker projekt 
TAAFE še ni odobren. Predlagali so ponovno proučitev, opredeli se naj finančni načrt, pripravi rebalans 
proračuna in prikaže vpliv na kadrovski načrt 2019 – 2020.  Preveriti je potrebno možnost vključevanja 
zunanjih sodelavcev oz. drugih oblik zaposlovanja. 

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da je odbor predlagal, da se dodatna 
zaposlitev upravnika telovadnice, ki je sicer načrtovana v letu 2020,realizira čim prej že v letu 2019, za delo 
na projektu TAAFE pa se v primeru odobrenega projekta zaposli osebo za določen čas trajanja projekta. 

Matej Gregurovič  se načeloma strinja s sklepi obeh odborov. Zadevo je treba izpeljati in uskladiti kadrovski 
načrt 2019 in 2020. V letu 2019 zaposliti delavca za projekt TAAFE in tudi delavca za upravljanje dvorane, ki 
je planiran v letu 2020 zaposliti v 2019. 

Mateja Velkavrh je povedala, da se je skozi obrazložitve pokazalo, da veliko projektov čaka na dodatno 
pomoč oz. delavca, da jih bo prevzel. 

Župan je povedal, da bi novozaposleni pokrival projekt TAAFE in še dodatno delal na drugih projektih. Upa, 
da bo občinska uprava imela proste roke, da bodo razporedili dela tako, da bodo zadeve tekle.  

Ida Filipič Pečelin je povedala, da kot članica odbora za negospodarstvo stoji za sklepi odbora za 
negospodarstvo. Smatra, da tega kar je pripravljeno oz. kar je bilo predloženo v gradivu ne morejo danes 
sprejeti. V gradivu za občinski svet ni bilo nobenega govora o športni dvorani in o drugih projektih oz 
izključno projekt TAAFE. Zagotovitev upravljanja dvorane je tem trenutku že kritična. Kaže, da se še ne ve, 
kako bo upravljanje dvorane steklo, kakšni bodo stroški, treba bo poiskati najemnike. Na to, da morajo biti 
stvari dorečene, so opozarjali že pred tremi leti v fazi osnutka investicijskega programa. Očitano je bilo, da so 
destruktivni.  Že v tem trenutku občina rabi delavca, ki bo intenzivno delal na tem. Predlagajo, da je treba z 
rebalansom proračuna  čim prej iz kadrovskega načrta 2020 prenesti zaposlitev enega delavca za športno 
dvorano v kadrovski načrt za leto 2019. Podpirajo projekt TAAFE,  zadeva je nujna za bodočo oskrbo 
ostarelih. Smatrajo, da je  treba o tem odločati, ko bodo zadeve pridobljene in za čas, ko bo zagotovljeno 
sofinanciranje skozi projekt. Kako pa bo izvedena notranja razporeditev nalog, je delo občinske uprave in 
župana.  

Župan je predlagal, nov predlog sklepa: Občinski svet  sprejme dopolnitev kadrovskega načrta občine Žiri za 
leto 2019 za pokritje upravljana športne dvorane iz plana 2020, v primeru pridobitve projekta TAAFE pa za 
čas trajanja projekta.  

Vesna Kranjc je opozorila, da je kadrovski načrt sestavni del proračuna. Se lahko spremeni, vendar mora biti 
usklajen s proračunom. V primeru, da bi se na seji sprejel predlagani sklep o spremembi kadrovskega načrta , 
ki ni usklajen s proračunom, bi bil ta nezakonit. Obrazložitve v gradivu za občinski svet so zavajanje 
svetnikov. Predlagala je,da  se točka umakne iz dnevnega reda. Stvari morajo biti dorečene in se na naslednji 
seji sprejme  rebalans proračuna. 

Županje povedal, da bo v primeru, da bodo vztrajali na tem, upravljanje športne dvorane ogroženo. 
Zavajanja v gradivu ni bilo, ker je pojasnilo jasno. K projektu TAAFE ne bodo pristopili, če ne bo delavca, ki bi 
to pokrival. Apeliral je, da se kljub vsemu kadrovski načrt sprejme, sredstva pa se potrdijo z prerazporeditvijo 
sredstev v proračunu na seji občinskega sveta septembra, ko bo zaposleni začel delati.  

Jože Stanonik je  povedal, da predlog sklepa župana podpira. 

Župan je povedal, da so bile v investicijskem projektu za dvorano planirane dodatne zaposlitve za leto 2020.  
Planirano je bilo, da se bo gradnja dvorane pričela septembra. Investitor je v ponudbi navedel rok izgradnje 
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januar, občina pa je planirala konec junija. Investitor je povedal, da bo realno konec januarja dal vlogo za 
izdajo uporabnega dovoljenja, to skrajša zadevo za pet mesecev.  

Jože Petrovčič je povedal, da ni primerno čakati, ker delavca potrebujejo, da bo projekt TAAFE možno začeti. 

Župan je povedal, da je  projekt TAAFE  že šel čez prvo sito. Drugo srečanje bo že septembra. 

Božidar Cankar je pripomnil, da je uprava vedela, da bodo rabili sodelavca za pripravo upravljanja dvorane, 
zato končanje gradnje dvorane pet mesecev prej naj ne bi bil tak problem.  

Sašo Pečelin je predlagal, da se sprejme predlog sklepa, da se zaposli nekoga iz plana za leto 2020 v letu 2019 
za vodenje športne dvorane, če pa se pridobi projekt TAAFE pa se zaposli še enega sodelavca, ki bo financiran 
iz projekta.  

Župan je predlagal dopolnitev, da bi se  sredstva za tri mesece plače s sklepom pokrilo iz neporabljenih 
sredstev za pluženje in se tako pokrije finančno konstrukcijo, v septembru pa se sprejme rebalans. 

Ida Filipič Pečelin je predlagala  narediti rebalans čim prej, da bodo zadeve pokrite. 

Drago Kramperšek je vprašal kakšne so reference za upravljavca športne dvorane. Zadeva se sprejema na 
silo, kot da je znana oseba, ki bo prišla na to delovno mesto. 

Župan je povedal da se bo razpis peljal po vseh zakonodajnih postopkih  

Matej Gregurovič  je vprašal, katera bo zahtevana stroka za ta razpis. Predlagal je delavca iz gradbene stroke, 
arhitekt ali gradbeni inženir. 

Župan je povedal, da takega, ki bo uspel pokriti predstavljene naloge. Kader ne bo tehničen, po vsej 
verjetnosti humanistične stroke. 

Na predlog svetnikov NLZNŽ je župan sejo prekinil za pet minut. 

Po odmoru je župan dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 49/2019 

Občinski svet sprejema dopolnitev kadrovskega načrta Občine Žiri za leto 2019. Z delovnim mestom 
strokovnega sodelavca za pokritje upravljanja večnamenske športne dvorane iz plana za leto 2020, iz 
sredstev proračunske rezerve. Z delovnim mestom strokovnega sodelavca v primeru pridobitve projekta 
TAAFE pa za čas trajanja projekta.  

Sklep je bil sprejet z 9 (devetimi) glasovi za, 5 (petimi) proti in 1 (enim) vzdržanim. 

Ad 6.) Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 2019 

Matija Podobnik je pojasnil, da je z namenom pridobitve oz. menjave zemljišč za potrebe izgradnje ceste v 
Koprivniku in prodaje nezazidanega stavbnega zemljišča v Plastuhovi grapi, predlagana dopolnitev načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem občine Žiri za leto 2019. 

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo je povedal, da je bil odbor z načrtom seznanjen in ga 
podpira. 
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Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo je povedal, da se je odbor seznanil z dopolnitvijo in jo 
podpira. 

Peter Podobnik , predsednik Odbora za prostor je povedal, da se je odbor seznanil z dopolnitvijo in jo 
podpira. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 50/2019 

Občinski svet Občine Žiri sprejme dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 
2019 v predloženi vsebini. 

Sklep je bil potrjen soglasno. 

Ad 7.) Prva obravnava Odloka o NUSZ Občine Žiri 

Andrej Poljanšek, višji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora  je podal obrazložitev k prvi obravnavi 
Odloka. 

Mitja Kozamernik je povedal, da se je Odbor za gospodarstvo z vsebino odloka seznanil, in predlagal da 
ugotovitveni sklep o revalorizaciji potrdi Občinski svet. 

Sašo Pečelin je povedal, da Odbor za negospodarstvo predlaga, da vrednost točke potrjuje občinski svet in 
predlaga dikcijo, da je povišanje možno do indeksa rasti cen. Opozorjeno je bilo na ustrezno navedbo 
uradnega glasila za objavo. V 14.  členu predlagajo, da se tako pri zazidanih kot pri nezazidanih stavbnih 
zemljiščih navede, da  je zavezanec za plačilo uporabnik, sicer pa lastnik zemljišča. Odbor predlog odloka 
podpira, skupaj s predlaganimi dopolnitvami.  

Peter Podobnik je povedal, da so bila na seji Odbora za prostor postavljena vprašanja, ali je letna 
revalorizacija vrednosti točke z odlokom dopustna in kateri kmetijski objekti bodo vključeni in kako se bo 
vrednotenje izvajalo. 

Martin Oblak je vprašal, kateri kmetijski objekti bodo obdavčeni. 

Andrej Poljanšek je povedal, da v zakonu ne piše, da bi bili kmetijski objekti oproščeni NUSZ. Vključeni bodo 
samo kmetijski objekti, ki so samostojno priključeni na javni vodovod. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 51/2019 

Občinski svet občine Žiri je opravil prvo obravnavno predloga Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v občini Žiri. Predlog odloka se da za 30 dni v javno obravnavo. Člani občinskega sveta, svetniške 
skupine in pravne ali fizične osebe lahko v tem času na naslov Občina Žiri, Loška cesta 1, Žiri posredujejo 
pisne pripombe k predlogu odloka.  

Sklep je bil potrjen soglasno. 

Ad 8.) Prva obravnava Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Žiri 
 
Andrej Poljanšek, višji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora  je podal obrazložitev k prvi obravnavi 
Odloka. Popraviti bo 4. člen, da se odlok objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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Mitja Kozamernik je povedal, da je bil Odbor za gospodarstvo seznanjen z vsebino odloka in ga podpira. 

Sašo Pečelin  je povedal, da je bil Odbor za negospodarstvo seznanjen z vsebino odloka in ga podpira. 

Peter Podobnik je povedal, da so člani Odbora za prostor postavili vprašanje,na kakšen način se je določila 
cena, ali se tudi ti stroški revalorizirajo in opozorili na napako glede navedbe, kje bo odlok objavljen. 
Opozorili so, da je v 2. točki priporočila za izvajanje lokacijske preveritve – Postopek lokacijske preveritve, v 
4. točki navedeno, da ministrstvo priporoča, da nosilci urejanja prostora izdajo mnenje s svojega področja v 
roku 15 dni od poziva občine. Bojazen je, da bo na odločitev treba čakati dlje. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 52/2019 

Občinski svet Občine Žiri sprejema osnutek Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Žiri. 

Sklep je bil potrjen soglasno. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 53/2019 

Občinski svet Občine Žiri sprejema predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Žiri. 

Sklep je bil potrjen soglasno. 

Ad 9.) Obravnava mnenja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter predlogov za 
občinska priznanja za leto 2019 

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedala, da so člani 
komisije na korespondenčni seji pregledali prispela predloga: Judo klub Žiri in Primož Erznožnik. Ocenjujejo, 
da oba izpolnjujeta pogoje za dodelitev priznanja Občine Žiri ter Občinskemu svetu predlagajo, da se jima 
priznanje podeli. 

Župan je dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 54/2019 

V letu 2019 se priznanje Občine Žiri podeli g. Primožu Erznožniku, Polje 9, Žiri 

Sklep je bil potrjen soglasno. 

SKLEP ŠT. 55/2019 

V letu 2019 se priznanje Občine Žiri podeli Judo klubu Žiri, Loška cesta 1, Žiri 

Sklep je bil potrjen soglasno. 

Ad 10.) Razno 
Župan je prisotne seznanil, da je zaradi izvolitve svetnice v Občinski svet,  glede na zakonodajo oz. nasprotja 

interesov, sodelovanje med občino in sedanjo urednico Žirovskih stopinj Jožico Kacin ni več možno. Uprava je 

v postopku pridobivanja ponudb za urejanje glasila. Junijska številka je zadnja v tej sestavi uredniškega 
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odbora. O tem je govoril z urednico. Delo pri urejanju Žirovskih stopinj je dobro potekalo, glasilo je bilo 

odlično pripravljeno. V septembru bo izdana nova številka glasila v drugi zasedbi.  

Vesna Kranjc je povedala, da je dejansko res, da Jožica Kacin preko firme Metalica z občino Žiri ne sme 

poslovati, ker je ona svetnica. Pogodba med Jožico Kacin in Občino Žiri  je bila sklenjena pred njeno izvolitvijo 

v občinski svet in velja do konca leta. Jožica Kacin bi urednikovanje lahko opravljala do konca leta. V zakonu 

pa ni ovire, da ne bi bila urednica, vendar ne  sme delati preko firme Metalica. Še zmeraj je lahko urednica.  

Firma Metalica ne more dostaviti računa Občini Žiri. Opozorila je, da je Občinski svet urednico postavil in jo 

bo le občinski svet lahko tudi zamenjal. 

Jože Petrovčič je povedal, da Jožica Kacin dobro dela. Napake je, da gre izdaja glasila drugam, tudi Radio je bil 

prestavljen v Škofjo Loko. 

Župan je povedal, da ni primerno iskati neke obvode glede plačila dela urednice, saj  je to zmeraj problem. Z 

Jožico Kacin sta se pogovorila. Niti najmanjšega povoda ni, da bi se urednika menjalo, če ne bil problem 

zaradi zakonodaje. 

Drago Kramperšek je vprašal, zakaj je razrešena, če je še vedno  lahko urednica. Izgovarjanje je na 

spoštovanje zakonov, vendar to ni zakonito, saj jo lahko razreši le občinski svet. 

Župan je povedal, da pogodbe z novim urednikom še nimajo. Ne želi, da bi bilo kaj protizakonito in bo 

potrebno preveriti, kako bo to izvesti. 

Maja Justin Jerman je kot članica uredniškega odbora  povedala, da so informacije, da bodo ukinjeni, 

prihajale s ceste. Uredniški odbor dela s srcem. Zaslužili so si drugačen dogovor. Zaplet naj reši pravnik. Če bo 

urednikovanje Žirovskih stopinj prešlo drugam, bodo Žiri s tem veliko izgubile. Veliko bo reklam. Žirovske 

stopinje bodo izgubile na domačnosti. Predlagala je, da bi bilo potrebno še enkrat premisliti,  poti so še 

vedno odprte. V uredniškem odboru in zunanji sodelavci so zagnani. Predlaga, da se še enkrat sestanejo. 

Župan je povedal, da je pristopil k reševanju problema, ki ni nastal zaradi njega. Žirovske stopinje so bile 

odlične in dobro sprejete. Izhajati so  pričele izključno na njegovo pobudo. 

Vesna Kranjc je povedala, da Jožica Kacin ne sme izstaviti računa, lahko pa se ji izplačajo sejnine. Potrjen je 

bil pravilnik o sejninah. Sprejeto je bilo, da tudi uredniškemu odboru pripadajo sejnine. Delo uredniškega 

odbora se lahko financira iz sejnin. Uredniški odbor je do sedaj delal prostovoljno. Firma Metalica je na 

seznamu subjektov, s katerimi občina ne sme poslovati.  

Županje povedal, da  bo še potrebno odpreti razpravo glede sejnin. Uredniški odbor dobi sejnino, tisti, ki pa 

pri Žirovskih stopinjah pomagajo, pa niso upravičeni do sejnin. Če bodo plačevali vse komisije, bo to par 

10.000 eur na leto. 

Vesna Kranjc je povedala, da ni predlagala, da se delo uredniškega odbora plačuje. Občinska uprava lahko 

predlaga, da se to ukine. 

Matija Podobnik je povedal, da je bilo s strani KVIAZ-a predlagano, da je treba delo vseh komisij plačevati, da 

je tako po zakonodaji. Osnutek pravilnika je bil pripravljen s strani Lex localis, nobeden ni rekel, da česa ne bi 

plačevali. 

Drago Kramperšek je povedal, da ga občani sprašujejo, zakaj je župan razrešil glavno urednico.  
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Župan je predlagal, da naj se z vprašanji obrnejo nanj. Pogodba z urednico je bila prekinjena, ker je bil 

postavljen pred dejstvo, da to mora narediti.  

Ida Filipič Pečelin je povedala, da razume, da Metalica ne more izdajati računa Občini Žiri in vprašala ali je  

Jožica Kacin, kot oseba še lahko glavna urednica. 

Župan je povedal, da ima Jožica Kacin z občino sklenjeno pogodbo, ki velja do konca leta. Tiste pogodbe ki so 

bile sklenjene za  recenzijo, oblikovanje in uredništvo bodo prekinjene. Na sestanku z Jožico je bilo 

dogovorjeno, da se z junijem zadeva konča.  S septembrom naj glasilo izdajajo drugi. To ni preklic članov 

uredniškega odbora, ampak prekinitev pogodbe, da se zadeva uredi do septembra. 

Maja Justin Jerman  je prepričana, da bi Jožica še bila urednica, če se stvari ne bi na tak način odvijale. 

Predlagala je,  da se sestanejo in preverijo, kako pravne stvari stojijo. Ne smejo dopustiti, da bi časopis 

potonil, ker se ne znajo dogovoriti. 

Ida Filipič je povedala, da bodo v primeru, da bo urednikovanje in uredniški odbor prešlo drugam, Žirovske 

stopinje profesionalizirane, skomeracializirane, veliko bo reklam. Apelira naj se sestanejo, da se naredi samo 

to kar je nujno. Ljudje so dobro delali, zaslužili bi si lep pogovor in skupno odločitev, kako naprej. 

Jože Stanonik je povedal, da je glasilo izredno dobro. Zakoni so napisani in jih je treba spoštovati. Predlagal 

je, da bi uredniški odbor ostal, tiskanje pa bi se izvajalo drugje, lahko tudi v Žireh. 

Sašo Pečelin je vprašal, ali je bilo delo glavne urednice plačano preko firme Metalica. Če je bilo, je vse jasno, 

če ni bilo pa se upošteva predlog, da ostane v uredniškem odboru.  Dobi se druga ponudba za izvedbo 

preloma strani in tiskanja.  

Župan je povedal, da je glavna urednica plačana, da sestavi časopis. Dobro so sodelovali, za kar se je zahvalil, 

vendar zadeva zaradi zakonodaje ni izvedljiva. 

Drago Kramperšek je povedal, da teh težav ne bi bilo, če bi upoštevali, da uredništvo na predlog župana 

potrjujejo občinski svet, v primeru razrešitve odgovornega urednika pa mora občinski svet  pridobiti mnenje 

uredništva. 

Matija Podobnik, direktor občinske uprave je povedal, da je občina na Komisijo za preprečevanje korupcije 

poslala vprašanje: ali je občini dovoljeno sodelovati z urednico glasila, ki je sestra občinske svetnice. Dobili so 

odgovor: V primeru, ki ste ga navedli (v kolikor je bila avtorska pogodba s sestro občinske svetnice sklenjena 

po nastopu mandata občinske svetnice) so vzpostavljene omejitve poslovanja. Občina ne bi smela imeti 

sklenjene avtorske pogodbe z družinskim članom občinskega svetnika, saj ZIntPK tovrstno poslovanje v 2. 

odstavku 35. člena izrecno prepoveduje. V kolikor pa je do sklenitve avtorske pogodbe prišlo preden je 

občinska svetnica nastopila svoj mandat, pa omejitve niso vzpostavljene. Ta posel se zaključi skladno s 

pogodbo in ostane v veljavi do izteka pogodbenega roka, ni pa ga mogoče obnoviti ali ponovno skleniti, če so 

medtem nastopile okoliščine, zaradi katerih se vzpostavijo omejitve poslovanja. 

Vesna Kranjc  je povedala, da je Jožica Kacin urednica lahko še naprej, ne more pa biti plačana na podlagi 

pogodbe. Glavna urednica lahko v uredniškem odboru dela še naprej.  

Župan je povedal, da tak znesek ni možno plačati preko sejnin, ker je vrednost visoka. Računsko sodišče bi 

reklo, da kršijo zakonodajo. Niso ukinili uredniškega odbora. Pogodbe, ki so bile sklenjene za izdajo Žirovskih 
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stopinj bodo prekinjene.  Imel je dolg razgovor z Jožico. Primoran je bil v to iti, ker urednica ne more imeti 

pogodbe z Občino Žiri. 

Matej Gregurovič je vprašal, kje je objavljen razpis za projekt TAAFE. 

Župan je povedal, da bo svetnikom naknadno poslati informacijo. 

Maja Justin Jerman je apelirala, da bi glede na to, da se Žiri sesuvajo, občina za to novo delovno mesto rabila 

arhitekta. 

Župan se je prisotnim zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.55 uri. 
 
 
Zapisala: Helena Novak       Župan: 
         mag. Janez ŽAKELJ 


